
 

 

Grundejerforeningen Maltevang  

v / Nina Schertiger  

Maltevang 20  

3400 Hillerød  

Tlf. 25 26 13 47  

Email: nina.schertiger@gmail.com 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 16. januar 2018 

 

Tilstede: Ole F, Ole J, Niels Martin, Nina, Michael  

 

Dagsorden: 

1. Velkomst og kort opdatering siden sidste møde  

2. Gennemgang af aftalte opgaver  

a. TV løsning for foreningen 

b. Status på gartner 

3. Planlægning af Generalforsamling 

a. Indkaldelse 

b. Beretningen 

c. Forslag fra bestyrelsen 

d. Regnskab ’17/ Budget ’18 

4. Økonomi  

5. Eventuelt                                                        

 

ad 1: Velkomst og Siden sidst 

Kommunens overtagelse af snerydning blev vendt, de synes at være lidt sløve til at feje.   

Vi følger med hvordan det går, herunder om hegnet til foreningens område bliver stående 

som det skal. 

ad 2: Gennemgang af aftalte opgaver 

Man kan i dag modtage TV-signal via antennekabel og telefonkabel. Der kommer nok 

fibernet på et tidspunkt, her er boksen i huset dyr. 



 

 

Niels-Martin kontakter YouSee ang. deres fremsendte brev om frihed for medlemsskab af 

vores antenneforening. Formålet er at vi kan få en ide om, hvad deres tilbud mere præcist 

indebærer. 

Den nye kanaloversigt for YouSee lægges på hjemmesiden sammen med et link til 

driftsstatus. 

Gartnerens opgaver er afsluttet og betalt, vi har en halv dag til gode. Der mangler kun 

græssåning. Bestyrelsen mener, han har lavet tingene pænt. 

ad 3: Planlægning af generalforsamling  

Indkaldelsen er stort set klart, Ole F sender den ud. Den afholdes den 20. februar 2018. 

Nina skriver beretning 

Bestyrelsen vil fremsætte følgende to forslag: 

- nedsættelse af en arbejdsgruppe til at finde en hensigtsmæssig løsning omkring TV 

(Niels Martin laver oplæg til forslag) 

- gør-det-selv-Malerdag, hvor vi maler vores carporte (Nina laver oplæg til forslag) 

Ole F har fået godkendt regnskabet for 2017 af revisorerne. Han gennemgik kort det 

forventede budget for 2018, kontingentet forventes stort set uændret. 

 

Ad 4: Økonomi 

Intet nyt 

 

ad 5: Eventuelt 

Bestyrelsen opfordrer alle til at være opmærksom på rotter, der kommer flere og flere. 

Vi er nødt til at udvide antal gange, hvor græsset slås på en sæson. Derfor får nogen i 

2018 2 gange, og andre vil få to gange i 2019 osv.  

Hvis der er græsslåning planlagt i sommerperioden og det viser sig at græsset ikke 

behøver, at blive slået, så det ville være god stil hvis det hus som har tjansen melder det til 

bestyrelsen og tager en anden uge senere på året. 

Nina rettede en stor ros til Ole J for hans store indsats og store engagement i bestyrelsen. 

Næste møde: 6. marts 2018 kl. 19.30 hos Nina. 


